
                                        REFERAT:SOKNERÅDSMØTE 09-20 24/11-20 

                                                 Stad: Eiken Kyrkje kl.19.00. 

Tilstede: Bernt Rune Sandrib, Siri Eiken, Tjøl Eiken, Anine G.J Vatne, Audun Meland og May Gunn 

Eiken 

Forfall: Oddvin Nøkland 

 

Sak nr: 63/20: Godkjenning av innkalling og saksliste 

- Ingen merknader  

Sak nr: 64/20: Status blomsteraksjonen 1.desember. 

- Vi gjennomfører blomsteraksjonen, men passer på å holde god avstand når 

blomstene leveres. Blomstene til beboere på omsorgssenteret blir levert til 

personalet som leverer videre til de det gjelder, dette pga korona- situasjonen. 

Bernt Rune ordner med å få opp blomster til kyrkjestova. May Gunn har ansvar for 

at konfirmantene får med seg riktig antall blomster.  

Sak nr: 65/20: Koronasituasjonen – hvordan løser vi arrangementer framover? 

                           Lysmessa: påmelding 50 stk?  

                           Vi velger å ikke ha samklang til å spille pga. antallet. Prøver å få enkelt personer til å     

                           opptre.  

                            Julaften: 2 gudstjenester. Streame den ene julegudstjenesten. Påmelding på 50 stk i          

                            første omgang. 

                            Strengere smittevernregler ble innført 6.nov.  Vi håper det blir lettelser nærmere jul. 

Sak nr: 66/20: Informasjon om høring om kirkevalg og forslag til høringssvar. 

- Siri sender informasjonen til resten av soknerådsmedlemmene, og om vi ikke 

ønsker å støtte dette er fristen for å si fra onsdag 25/11. 

Sak nr: 67/20: Mulighet til å søke tilskudd til kirkelige formål fra Opplysningsvesenets fond. 

                           Har vi noen tanker om noe vi trenger penger til?  

                           Soknerådet har ikke noen prosjekter foreløpig. 

Sak nr: 68/20: Eventuelt 

• Lys våken? Blir det ved en seinere anledning? 

               Ser ut til at det kan bli vanskelig å få til i år grunnet andre arrangementer som kode B  

               og tårnagenter. Hadde det vært et alternativ for denne gruppa å opptre i kirka ved en        

                gudstjeneste, for de som gikk glipp av lys våken? Litt vanskelig å planlegge pga korona         

                situasjonen.  

• Janne Nøkland har sagt opp jobben på kirkekontoret fra mars 2021. Hægebostad 

menighetsråd v/Alf Gunnar Olsen ønsker et møte med et par representanter fra Eiken 

Sokneråd + noen fra kirkekontoret for å drøfte muligheter rundt stillingen. Siri prøver å finne 

en dato som kan passe. 

              Tenke alternativ i fht f.eks regnskap. Muligens ha en regnskapsfører som kan ta seg av       



              regnskapet. 

• Vi trenger en ny medhjelper til kirkekaffe + en kirkevert: Alle tenker på alternativ til kirkevert 

og kaffe/kake- vert til neste møte.  

 

• Soknerådet er med å hjelpe til med å få plassert folk trygt i forhold til smittevern på 

gudstjenester.  

 

• Audun, Siri og Tjøl er brannvakt på lysmessa dersom det er behov. 

               Siri, Anine, Audun/Tjøl er brannvakter på julaften dersom det er behov. 

• Hvordan fyller vi ut kollekt skjema. Siri finner det ut til neste gang. 

 

 

Eiken 25.11.20 

May Gunn Eiken 


